
Protokół Nr 2/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 

odbytej dnia 2 lutego 2011 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu  nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

      Zakończenie posiedzenia godz. 1145

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski.
Na podstawie listy obecności  przewodniczący komisji  stwierdził  quorum, przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały, w
tym projekty uchwał . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 04 lutego  2011 roku 
4.Ocena działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Kl ępinie 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 1/10 z posiedzenia komisji w dniu 21 grudnia 2010 r. został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3
Projekty  uchwał  przedstawił  i  omówił  wójt  gminy  ,  komisja  je  przeanalizowała  otrzymując
odpowiedzi na pytania , czy wątpliwości  i zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt  uchwały Nr III/19/11 w sprawie uchylenia uchwał Rady Gminy Stargard Szczeciński  -

komisja   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt chwały Nr III/20/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmiany miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Strachocin – komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały 

- projekt  uchwały Nr III/21/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium  
  uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w  

   obrębie ewidencyjnym Ulikowo – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr III/22/11  w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2011 – komisja     
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały Nr III/23/11 w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich  
 Euroregionu Pomerania -komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały Nr III/24/11 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego- komisja jednogłośnie i 

   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  Agnieszka  Lenda  poinformowała  ,Ŝe  na  podstawie  otrzymanego
sprawozdania , komisja nie jest w stanie dokonać oceny działalności biblioteki , bo w 
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sprawozdaniu zabrakło danych finansowych i dlatego komisja wnosi o uzupełnienie informacji  o
sprawozdanie finansowe za rok 2010 oraz planowane wydatki na rok 2011 .
Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na fakt przenoszenia bibliotek publicznych ze szkoły i tak
w Grzędzicach do świetlicy wiejskiej  , a w Pęzinie to nie ma określonego miejsca i zapytała czy to
dobre rozwiązanie. 
Wójt  Gminy  wyjaśnił  odnośnie  biblioteki  w  Pęzinie  ,  Ŝe  była  potrzeba  wygospodarowania
pomieszczenia w szkole  do prowadzenia ogniska przedszkolnego , a pomieszczenie było zbyt
małe na potrzeby biblioteki . Jest obiecane pomieszczenie od agencji .
Ad.5 
Wójt  Gminy  poinformował  o  piśmie  Prezydenta  Miasta  Stargardu  Szczecińskiego  odnośnie
podjętych przez Radę Miejską procedur w sprawie zmiany nazwy miasta Stargard Szczeciński  na
Stargard i  opinii w formie uchwały rady gminy .

Komisja dyskutowała nad kosztami  związanymi z wymianą dokumentów , a wójt wspomniał Ŝe
równocześnie naleŜałoby  wówczas wprowadzić nazwy ulic w niektórych miejscowościach jak np.
w Lipniku . 
Druga sprawa przedstawiona przez wójta to odpowiedź  TPD- Szczecin na zmianę  godzin pracy
świetlic  środowiskowych  na  prośbę  radnego  Bogdana  Chaładusa.  Wójt  odczytał  nowy
harmonogram pracy środowiskowych ognisk wychowawczych TPD . 
Komisja kolejno przeszła do dyskusji nad sprawą dotyczącą Szkoły Podstawowej w Koszewie . 
Wójt Gminy – odnosząc się do tej sprawy poinformował ,Ŝe odbyły się dwa zebrania . Pierwsze
zebranie odbyło się 21 stycznia 2011 r. i składało się z dwóch części , pierwsza część to rozmowa z
rodzicami i płynne przejęcie szkoły przez Stowarzyszenie , a druga część z nauczycielami gdzie
wychodzi sprawa odpraw . W przypadku płynnego przejęcia szkoły przez Stowarzyszenie odprawy
się nie naleŜą , aby moŜna było wypłacić odprawy organ prowadzący musi zlikwidować szkołę ,
dlaczego Pani Dyrektor nie powiedziała tego na spotkaniu z rodzicami .
Na zebraniu w dniu 28  stycznia 2011 r.  była dyskusja  na temat kosztów i  było  zaskoczenie
rodziców o tak wysokich kosztach ,  stowarzyszenie nie jest  w stanie poprowadzić  tej  szkoły i
rodzice  chcą,  aby  było  tak  jak  jest  .Kolejno  wójt  odczytał  dwa  pisma Pani  Dyrektor  Szkoły
kierowane do Wójta Gminy i  poinformował  co obiecał  Stowarzyszeniu w przypadku przejęcia
szkoły tj . budynek szkoły w uŜytkowanie nieodpłatne , subwencja , koszty mediów .
Radna Pani Sylwia Więcek i rodzice mają obawy , Ŝe Stowarzyszenie tego nie poprowadzi , bo nie
mają  Ŝadnych  środków  finansowych  .  Stowarzyszenie  powstało  około  1.5  roku  temu  ,  a
zawiązywało się duŜo dłuŜej . 
Wójt Gminy przedstawił pismo zarządu ASTRA Sp.z o.o. w sprawie oferty przejęcia w bezpłatne
uŜytkowanie budynków szkoły i przyległego terenu na prowadzenie działalności edukacyjnej i tutaj
wójt jednoznacznie stwierdził ,Ŝe ta propozycja nie wchodzi w grę. 
Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda zapytała-  do kiedy ta szkoła by funkcjonowała  ?
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe naleŜy  podjąć decyzję do końca lutego , a od 1 września br.-byłoby
Stowarzyszenie .
Ponadto wójt poinformował ,Ŝe odbyło się spotkanie w gminie  z Panią Dyrektor Szkoły , która
twierdzi iŜ Stowarzyszenie da radę poprowadzić szkołę i tutaj wójt zaznaczył ,iŜ Stowarzyszenie
powinno wystąpić o przejęcie tej szkoły , przedstawić biznesplan . Jest prośba radnej Pani Sylwii
Więcek , aby dać szansę i jeszcze rok prowadzić szkołę na obecnych warunkach , a Stowarzyszenie
będzie miało    czas na zebranie środków i przedstawienie planu .Wójt powiedział ,aby starać się o
przejęcie dzieci ze Skalina , które obecnie chodzą  do Kunowa gm. Kobylnka ,  przeanalizować
koszty i sama nauka to dzieci uczą się w klasach łączonych .
Przewodnicząca komisji Agnieszka Lenda  odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedziała ,Ŝe uwaŜa
aby zachować twarz  naleŜy podejmować niełatwe decyzje i według jej odczucia naleŜy dać szansę
tej szkole jeszcze na  rok  , aby w tym czasie Stowarzyszenie pozyskało środki finansowe , a potem
jeŜeli nie wyjdzie niech się tłumaczą .
Radna równieŜ poprosiła o sporządzenie informacji tj. zestawienia inwestycji na które zostały 
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wydatkowane środki powyŜej 50 tys zł w poszczególnych sołectwach na terenie gminy za dwie
ostatnie kadencje . 
Radny  Zdzisław  Michałek  zgłosił  następujące  sprawy  dotyczące  miejscowości  Małkocin  ,  a
mianowicie : 
- uszkodzona została  barierka na zakręcie koło szkoły ,
- odwodnienie terenu  koło posesji Pani Plichty i dodatkowy  punkt oświetleniowy , 
- o przepust przy torach kolejowych .
Ad.6
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                       Przewodnicząca   Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                               Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                 Data podpisania : 
2011.02.02                                                                               2011. …............................ 


